
Referat Bestyrelsesmøde 

8. september 2021 

Til stede: Alle 

Afbud: Ingen 

 

1. Valg af referent. 

Julie 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

3. Kort præsentationsrunde af nye medlemmer i bestyrelsen 

Da bestyrelsen endnu ikke er fuldtallig, kan den ikke konstituere sig før efter den ekstra ordinære 

generalforsamling. Derfor kan der heller ikke besluttes noget på dette møde, der derfor mere er et 

orienteringsmøde. Sine orienterer om, at man kun kan sidde i bestyrelsen, hvis man er grundejer. 

Det er ikke nok, at man bor på adresse med en grundejer. Skal dette laves om, skal der ændres i 

vedtægterne. Der for kan Vagn ikke sidde i bestyrelsen alligevel. 

 

4. Ekstra ordinær generalforsamling 26. september 

Start kl. 17.00. Der trækkes lod om en middag for to på Café Victoria blandt alle fremmødte som er 

stemmeberettigede. Stemmeberettigelse kan opnås ved en fuldmagt, hvis man ikke er grundejer. 

Sine melder det ud sammen med invitation på Facebook. Der skal vælges en kasserer samt et 

bestyrelsesmedlem – jf. punkt 3. 

 

5. Økonomi – dags dato i forhold til budget 2021 

Kort orientering.  Alle grundejere har betalt kontingent – nogle med lidt gebyr.  Der er plus på 

kontoen. Der kommer lidt mere under gaver og gebyr til banken. Måske også på snerydning. 

 

6. Årshjul bestyrelsen 2021 

Gennemgang af årshjul hvor bestyrelsens opgaver i løbet af året er skrevet ind 

 

7. Nyheder fra foreningens e-boks 

Intet at berette 

 

8. Gartner 

Budgetplanlægning og gennemgang snart 

 

9. Pladsen – beskæring.  

Træerne skal kigges efter.  

 

 



10. Legepladserne 

Næste pulje går til svævebanen. Om tre år er vi ude af alle planlagte reparationer. 

Legehuset på legepladsen for de yngste gennemgås. Der kan ligge potentielt farlige ting i kassen 

under bænken. Så bænken skal lukkes af, og vinduet bliver fjernet. Hannes mand sættes på sagen. 

 

11. Hussalg - nye medlemmer 

Ejendomsmæglerne har ikke været gode til at informere nye huskøbere om grundejerforeningen + 

nøgle til pladsen. 

 

12. Facebook og hjemmeside 

Ikke noget før næste møde. 

 

13. Henvendelser fra beboere 

Bestyrelsen går videre med at undersøge muligheder for el-ladestationer  

Der må ikke køres med motorcykler på vores fliser!! De skal trækkes ud – og af hensyn til naboer 

startes på vejen… 

 

14. Affaldsdag 

18. september. Anne henter udstyr hos Sine og starter op kl. 10. Julie støder til senere med børn. 

 

15. Kalender for 2021 

Affaldsdag 18/9, ekstra ordinær generalforsamling 26/9, Halloween 31/10 

Sommerfesten aflyst. Der er ikke længere nogle medlemmer i festudvalget. Der drøftes om 

sommerfest fremover kan afholdes i en anden form, hvor f.eks. grundejerforeningen sørger for telt, 

og beboere selv medbringer borde mm. Det vil betyde minimum arbejde i forhold til planlægning og 

oprydning, og give plads til flere spontane deltagere også. 

 

16. Evt. 


